

التاريخ : 2023/05/09

**Executive Management Report for the first three months period ended 31 March 2023**

تقرير الإدارة التنفيذية حول نتائج الأعمال لفترة الثلاثة أشهر الأولى المنتهية في 31 مارس 2023

The company achieved a net profit of AED 3,245,890 for the first three months ended 31 March 2023 compared to a profit of AED 31,981,336 during the comparative period of 2022 due to the decline in investment Portfolios performance resulting from the global economic conditions and declines in share prices in the financial markets, and the results of the business can be summarized as follows:

حققت الشركة أرباحاً صافية بلغت 3,245,890 درهم للأشهر الثلاثة الأولى المنتهية في 31 مارس 2023 مقارنة بأرباح قدرها 31,981,336 درهم خلال الفترة المقارنة من عام 2022 وذلك بسبب الانخفاض في أداء محفظة الإستثمارات الناجم عن الاوضاع الاقتصادية العالمية والانخفاضات بأسعار الأسهم بالأسواق المالية، ويمكن تلخيص نتائج الأعمال على النحو التالي:

Particulars	فترة الأشهر الثلاثة الأولى المنتهية في 31 مارس 2022 First three Months ended 31 March 2022 (AED)	فترة الأشهر الثلاثة الأولى المنتهية في 31 مارس 2023 First three Months ended 31 March 2023 (AED)	البيان
Investments Net Profits	33,445,827	5,041,231	صافي ربح الإستثمارات
Administrative expenses	(908,254)	(1,262,508)	المصاريف الإدارية
Other Income	3,870	-	الإيرادات الأخرى
Finance Costs	(560,107)	(532,833)	تكلفة التمويل
Net Profit for the period	31,981,336	3,245,890	صافي ربح الفترة

It should be noted that the company owns a portfolio of investments in securities at fair value through profit or loss of AED 246,754,401 as well as a portfolio of securities at fair value through comprehensive income of AED 216,534,279 generating good returns (dividends).

تجدر الإشارة الى أن الشركة تمتلك محفظة إستثمارات في الاوراق المالية بالقيمة العادلة من خلال الأرباح والخسائر بمبلغ 246,754,401 درهم وكذلك محفظة أوراق مالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل بمبلغ 216,534,279 درهم تدران عوائد جيدة (توزيعات أرباح).

العضو المنتدب - محمد سالم الحوسني  
Managing Director - Mohammed Salem AlHosani

